

**聖堂報告**  
**天主之母聖瑪利亞**  
**01-01-2022**

1. 本堂「主顯節」彌撒時間安排如下

2022年

主顯節（02/01 星期日） 中文 09:00 英文 10:30 普通話 11:45

2. 九龍華仁書院定於 2022 年 1 月 30 日（主日 / 農曆年廿八）上午 8:30 至下午 1:30 於學校停車場舉辦小型賣物會，為明愛籌款，歡迎各位教友參加。

本堂現呼籲教友捐贈物資，提供是次活動作遊戲或義賣用途！如有查詢，請與聖堂辦事處聯絡。

另外，為配合此次活動，學校停車場將於當日（1 月 30 日）暫停開放泊車；請大家注意不要駕車往聖堂。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

# **St. Ignatius Chapel Announcement**

## **Solemnity of Mary, The Holy Mother of God 01-01-2022**

1. The mass schedule for the solemnity of the Epiphany of the Lord is as follows:

### **YEAR 2022**

#### **The Epiphany of the Lord (02/01 Sun)**

Chinese – 09:00   English – 10:30   Mandarin – 11:45

2. Wah Yan College Kowloon is organizing a small bazaar to help raise funds for Caritas in the school carpark from 8:30 am to 1:30 pm on 30 January (Sunday). Our chapel now appeals to the congregation to donate items for games or charity sales for this event. For inquiries, please contact the chapel office. To cope with this event, the school carpark will be closed on the day of the event. Your co-operation for not driving to church will be much appreciated.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.

